



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 5

Datum och tid: 2018-10-04 kl. 19.00–21.00
Plats: H3D, Matthias Schmitz

Närvarande:

Per Löfgren	PL	Ordförande
Jani Silvén	JS	Ekonomi
David Lisborg	DL	Sekreterare + utskick + hemsidan
Matthias Schmitz	MS	Kontaktmannaansvarig
Mikael Hjelm	MHJ	Suppleant / Vicevärd
Daniel Nordström	DN	Vicevärd

Ej Närvarande:

Martin Hellström	MH	V. ordförande
Maria Rubio	MR	Grannsamverkan
Magnus Karlsson	MK	Vicevärd
Frida Ståhlberg	FS	Suppleant

§53 Mötets öppnande:
PL öppnade mötet.

§54 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes MS tillsammans med ordförande.

§55 Fastställande av dagordning:
Dagordning godkändes.

§56 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr 4.

Rapport från områdesansvariga:

§57 Ekonomi - JS:



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



JS rapporterar att ekonomin följer budget. Styrelsemötet beslutar att JS och PL får i ansvar att svara kronofogden på en del gamla skuldsaneringar.

- §58 Panncentralen – MS:
Panncentralen har haft konstituerande möte och Pontus på G8A är nu ordförande.
- §59 Underhållsgrupp – MS, PL & DL & Vicevärdar:
Haft träff och arbetat kring underhållsplanen. Plåtbedömning är gjord av fackman på de tak vi ska byta takpapp, blivit rekommenderade att byta hängrännor samt krok då de har fel lutning så det står vatten still i rännorna. Målningsutlåtande kring fasadfärg kommer beställas av Colorama för att göra bedömning kring när vi bör måla. En del underhållsarbete som blir inrapporterade kommer att åtgärdas genom underhållsgruppen. El-fördelningscentralerna vid garagen är gammal, behöver bytas, rekommenderas av flera el-firmor och MS administrerar vidare kontakt med elfirma Holtz. Kring takpappsbytet så kommer stegarna att bytas till säkrare lösning och vi börjar med att enbart byta stegarna på de hus där vi byter takpapp.
- §60 Kommunikation & Media – DL, FS, PL:
DL och FS har haft en arbetsträff där vi påbörjat arbete med att uppdatera informationen på hemsida samt de mallar vi använder i styrelsen. Beslut kring att lägga till ny del på hemsida där "Du som ny i området" ska hitta information. Info kring el-bilsladdning ska läggas ut på hemsidan. DL har börjat kolla på att hitta ett företag som kan hjälpa oss förnya och modernisera stadgarna.
- §61 Vicevärd – DN & MHJ:
DN meddelar att han lämnar sin vicevärds-post och styrelsen tackar för tiden. MHJ tar över som vicevärd. DL ska uppdatera hemsida samt kontaktvägar så det blir korrekt. Arvodena kommer att fördelas för perioden. MHJ ska kolla upp en allt-i-allo kontakt för området kring diverse arbeten.

Projektarbetsgrupper:

- §62 Utemiljö-grupp – MH, MR, FS:
Ingen ny status.
- §63 Elbilsgrupp - MS, PL, FS och MHJ:



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Elbilsladdarna är installerade och klara. JS ska kolla med ekonomiproffsen hur vi kan lösa en bra betalningslösning kring användandet. Tills vidare laddar vi kostnadsfritt och information kring kostnad kommer senare.

Övriga frågor:

- §64 Städdagarna Hösten 2018
Vi har haft kontaktpersonsmöte med många medverkande där vi samlade in info inför städdagarna samt hade många bra diskussioner kring områdets behov. Fråga kring ett bilsläp som samfälligheten kan erhålla ställdes och diskuterades under styrelsemötet, inga beslut togs kring frågan.
- §65 Humla/utskick:
Inget utskick
- §66 Nästa möte:
22/11 19:00 på H8B.
- §67 Avslutning:
PL avslutade mötet och tackade för kaffe/te med dopp.

Per Löfgren

David Lisborg

Matthias Schmitz